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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 28. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 14.11.2011. godine (ponedjeljak), u 
Maloj koncertnoj dvorani Spomen doma u Pazinu 
    
Sjednicu je u 17,03 sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik Skupštine Istarske županije 
(IDS -SDP), koji je sjednici i predsjedavao. 
 
 Prije samog početka pozdravlja: 

- Župana Istarske županije Ivana Jakovčića, 
- načelnika uprave, gospodina Valeria Drandića, 
- resorne pročelnike županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- rukovoditelje županijskih tijela, institucija županije, 
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 28. sjednici Skupštine Istarske 

županije. 
 
Moli zamjenicu tajnice Skupštine Istarske županijske, gospođu Melitu Ferenčić, da 

izvrši prozivku vijećnika Skupštine Istarske županije. 
 

MELITA FERENČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
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R.br 
 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS  

2. Furio Radin IDS – HNS  Odsutan 

3. Mirjana Antonelić IDS – HNS  

4. Dragan Filipović IDS – HNS  

5. Katarina Nemet IDS – HNS  

6. Nevija Poropat IDS – HNS  

7. Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8.  Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9. Ahmed Makota IDS – HNS   

10. Vojo Kličković IDS – HNS   

11. Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan  

12. Eda Klapčić IDS – HNS   

13. Serđo Baskijera IDS – HNS   

14.  Serđo Rigo IDS – HNS   

15. Marin Grgeta IDS – HNS   

16. Alida Perkov IDS – HNS   

17. Tamara Brussich IDS – HNS    

18. Danica Miletić IDS – HNS   

19. Silvio Brunelli IDS – HNS   

20.  Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

21. Stjepan Mraković IDS - HNS    

22. Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS  

23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS Odsutan (O) 

24. Zdenko Pliško   

25. Nenad Boršić HDZ – HSS    

26. Marino Roce HDZ – HSS  Odsutan 

27. Oliver Gmitrović HDZ – HSS   

28. Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

29. Nika Krstevski HDZ – HSS  

30. Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

32. Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  

33. Maja Šarić   SDP– ZELENI  

34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  

35. Vlado Ivetić NEZAVISNI  

36. Tullio  Fernetich NEZAVISNI  

37. Alen Rosanda  NEZAVISNI  

38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI Odsutan (O) 

39. Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI  

40. Nenand  Čendak NEZAVISNI  

41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI   

 
 
OSTALI PRISUTNI  
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MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine Istarske 
županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ; pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske županije,  
SLAVICA BENČIĆ - KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun Istarske  
županije,  
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo, ribolov i 
vodoprivredu Istarske županije.  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske županije,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Istarske 
županije,  
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske  županije, 
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
ORIANO OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela  za europske integracije i međunarodnu 
suradnju Istarske županije,  
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije, 
VESNA DUKIĆ; direktor JTD Kaštijun Pula.  
 
 Utvrđuje da je izvršenom prozivkom prisutno 36 od 41 vijećnika, pa Skupština može 
punovažno raspravljati i odlučivati. 
 U prilogu materijala vijećnici  su dobili prijedlog dnevnoga reda.  
 Predlaže da se dnevni red dopuni s Prijedlogom Odluke o povećanju temeljnog 
kapitala i Odluke o izmjeni Društvenog ugovora trgovačkog društva Kaštijun d.o.o. Pula. 
Nadležni odbor je raspravio o tome. Predlaže da se ta točka uvrsti   pod točkom 11., a da 
nakon toga dosadašnja točka 11. da postane točka 12. i sve ostale pomjeraju za jedan broj 
na više. 
 Pošto nije bilo drugih prijedloga i primjedbi, stavlja predloženi dnevni red s 
predloženom izmjenom na glasanje, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština  za 28. 
sjednicu Skupštine Istarske županije utvrđen  slijedeći 
 

D N E V N I  R E D  
1.  

a) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 26. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije, 

b) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 27. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije, 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3.  

a) Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2011. godinu, 
b) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske 

županije za 2011. godinu, 
4. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi za 2011. godinu, 
5. Prijedlog  Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 

2011. godinu, 
6. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2012. godinu – I. čitanje, 
7. Informacija o aktivnostima Istarske županije na području međunarodne suradnje i 

europskih integracija, 
8. Prijedlog Odluke o stjecanju prava građenja nad nekretninama – Centar novih 

tehnologija Vidikovac, 
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9. Prijedlog Odluke o davanju koncesija za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu 
izgradnje i održavanja sustava prikupljanja i odvodnje otpadnih voda na području 
Grada Poreča, te općina Funtana, Vrsar i Tar-Vabriga, 

10. Prijedlog Odluke o proširenju djelatnosti Istarskih domova zdravlja osnivanjem 
djelatnosti sanitetskog prijevoza, 

11. Prijedlog Odluke o   povećanju temeljnog kapitala i Odluke o 
izmjeni Društvenog ugovora trgovačkog  društva Kaštijun  d.o.o.  Pula. 

12. 
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Divšići,                                       
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole dr. Mate Demarina,                       
c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Fažana,                       
d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole "Ivan Goran Kovačić" Čepić,                       
e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića Raša,  
f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Jure Filipovića Barban,  
g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Joakima Rakovca Sveti Lovreč Pazenatički, 
h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Jože Šurana Višnjan  
i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Juršići,  
j) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Marčana,  
k) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Mate Balote, 
l) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole  Milana Šorga Oprtalj,                        
m) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca,  
n) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole -Scuola elementare "Rivarela",                       
o) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Svetvinčenat,                       
p) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Tar-Vabriga -Scuola elementare Torre-Abrega,                                        
q) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole "Vazmoslav Gržalja",                        
r) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole "Vitomir Širola- Pajo" Nedešćina, 
s) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Gortana,                        
t) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora, Krnica,                       
u) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan,                        
v) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora,                        
w) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Vodnjan - Scuola elementare Dignano,                        
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x) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske osnovne škole Buje- Scuola elementare italiana 
Buie,                      

y) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta  Talijanske osnovne škole Scuola elementare italiana, 
Novigrad – Cittanova,   

13. 
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Ekonomske škole Pula, 
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, Pazin, 
c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Gimnazije Pula, 
d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula, 
e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Gospodarska škola -Istituto professionale,                      
f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Industrijsko-obrtničke škole Pula,                        
g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Medicinske škole Pula,                        
h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Srednje škole Buzet,                       
i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno,                       

j) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote,                       

k) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin,                       

l) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole"Vladimir Gortan" Buje Scuola media superore 
Buie,                        

m) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole Zvane Črnje Rovinj,                       

n) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Strukovne škole Pula,                       

o) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna-Pula,                       

p) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu,                        

q) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Tehničke škole Pula,                       

r) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula-Scuola Media 
Superiore Italiana Dante Alighieri Pola Pula 

s) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole-Scuola media superiore "Leonardo da 
Vinci" Buje-Buie             

t) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole- Scuola Media Superore Italiana 
Rovinj-Rovigno 

u) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 
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v)  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Učeničkog doma Pula 

14. 
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Ekonomske škole 

Pula, 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Ekonomske škole 

Pula. 
 

ORDINE DEL GIORNO 

1.  

a) Verifica del verbale sintetico della 26-a seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

b) Verifica del verbale sintetico della 27-a seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 

3.  

a) Proposta delle II modifiche e integrazioni al Bilancio della Regione Istriana per 
l'anno 2011, 

b) Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera d'attuazione 
del Bilancio della Regione Istriana per l'anno 2011, 

4. Proposta delle Modifiche e integrazioni al Programma dei fabbisogni pubblici nella 
cultura per l'anno 2011, 

5. Proposta delle Modifiche e integrazioni al Programma dei fabbisogni pubblici nello 
sport della Regione Istriana per l'anno 2011, 

6. Proposta del Bilancio della Regione Istriana per l'anno 2012 – 1a lettura, 

7. Informazioni sulle attività della Regione Istriana nel campo della cooperazione 
internazionale e le integrazioni europee, 

8. Proposta di Delibera sull'acquisizione del diritto di costruzione sugli immobili – Centro 
delle nuove tecnologie Monte Paradiso - Centar novih tehnologija Vidikovac, 

9. Proposta di Delibera sull'assegnazione in concoessione per un uso specifico del 
demanio marittimo al fine di costruire e mantenere il sistema di raccolta e 
smaltimento delle acque di scarico sul territorio della Città di Parenzo e dei Comuni di 
Fontane, Orsera e Torre-Abrega, 

10. Proposta di Delibera sull'ampliamento dell'attività delle Case di salute istriane 
mediante l'istituzione del trasporto sanitario, 

     11.Prijedlog Odluke o povećanju temeljnog kapitala i Odluke o izmjeni 
          Društvenog ugovora trgovačkog  društva Kaštijun  d.o.o.  Pula. 

12. 

a) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Divšići,                                       

b) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  dr. Mate Demarin,                       

c) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Fasana,                       

d) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  "Ivan Goran Kovačić" Čepić,                       

e) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  Ivan Batelić Raša,  

f) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  Jure Filipović Barban,  
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g) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  Joakim Rakovac Sveti Lovreč 
Pazenatički, 

h) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  Jože Šuran Višnjan  

i) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Juršići,  

j) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  Marčana,  

k) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  Mate Balote, 

l) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  Milan Šorgo Portole,                        

m) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  Petar Studenac,  

n) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare - Osnovna škola "Rivarela",                       

o) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare  Svetvinčenat,                       

p) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare - Osnovna škola  Tar-Vabriga - 
Torre-Abrega,                                        

q) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare "Vazmoslav Gržalja",                        

r) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare "Vitomir Širola- Pajo" 
Nedešćina, 

s) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Vladimir Gortan,                        

t) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Vladimir Nazor, Krnica,                       

u) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Vladimir Nazor Potpićan,                        

v) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Vladimir Nazor,                        

w) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Dignano - Osnovna škola 
Vodnjan, 

x) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola elementare italiana Buie - Talijanska 
osnovna škola Buje,    

y) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta  Talijanske osnovne škole Scuola elementare italiana, Novigrad 
– Cittanova,   

13. 

a) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola d'economia Pola, 

b) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto del Liceo e scuola d'avviamento professionale Juraj 
Dobrila Pisino, 

c) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto del Liceo di Pola, 
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d) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola di musica Ivan Matetić-Ronjgov Pola, 

e) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto dell'Istituto professionale - Gospodarska škola,                      

f) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola industriale e artigianale Pola, 

g) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola di medicina Pola,                        

h) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore Buzet,                       

i) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić 
Rovigno - Strukovna škola Eugena Kumičića Rovinj,                       

j) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore Mate Balota,                       

k) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore Mate Blažina Albona,                       

l) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore -  Srednja škola "Vladimir 
Gortan" Buie-Buje,                        

m) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore Zvane Črnja Rovigno,                       

n) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola d'avviamento professionale Pola, 

o) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola delle arti applicate e del design Pola, 

p) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola per il turismo, l'attività alberghiera e il 
commercio, 

q) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola tecnica di Pola,                       

r) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore italiana Dante Alighieri 
Pola - Talijanska srednja škola Dante Alighieri Pula, 

s) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore italiana - Talijanska srednja 
škola "Leonardo da Vinci" Buie-Buje              

t) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore italiana Rovigno- 
Talijanska srednja škola Rovinj 

u) Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Scuola turistico-alberghiera Anton Štifanić Parenzo 

v)  Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Casa dell'alunno Pola 

14. 

a) Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato scolastico 
della Scuola d'economia di Pola, 

b) Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Comitato scolastico 
della Scuola d'economia di Pola 
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AD – 1  
a) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 26. sjednice Županijske 
skupštine  Istarske  županije 

 b) Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 27. sjednice Županijske 
 skupštine Istarske županije 

 
 Skupština je odvojenim glasanjem sa 35 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova, usvojila pod 
 a) 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 26 (svečane) sjednice Županijske skupštine Istarske županije  
 b) 

SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 27. sjednice Skupštine Istarske županije s konstatacijom predsjednika Skupštine 
Istarske županije DINA KOZLEVCA, da su sjednici bili prisutni vijećnici Plinio Cuccurin 
i Oliver Gmitrocvić, te s konstatacijom EVELINE BIASIOL - BRKLJAČIĆ, da vijećnik 
Zdenko Pliško nije bio prisutan u ime HSU-a i HSLS. 
 
 AD – 2 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Utvrđen je slijedeći redoslijed postavljanja vijećničkih pitanja: 

1. Klub nezavisnih vijećnika 
2. IDS-HNS 
3. Ostali - bivši Klub vijećnika HSU-HSLB 
4. Klub SDP – ZELENI 
5. HDZ-HSS 
6. IDS-HNS 
7. Klub nezavisnih  vijećnika i  tako  redom. 

  
Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavili su se: Maja Šarić, Klub vijećnika  SDP-

ZELENA STRANKA, Lucija Debeljuh, Klub vijećnika  SDP-ZELENA STRANKA, Josip Anton 
Rupnik, Klub vijećnika  SDP-ZELENA STRANKA, Eda Klapčić, Klub vijećnika  IDS-HNS, 
Marin Grgeta, Klub vijećnika IDS-HNS, Nenad Boršić, HDZ-HSS, Viktor Krapljanov, Klub 
nezavisnih vijećnika, Zdenko Pliško, umirovljenici, Tullio Fernetich, Klub nezavisnih vijećnika. 

  
Prije prelaska na postavljanje vijećničkih pitanja Župan Istarske županije je dao 

slijedeću informaciju. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 

 
Gospodine predsjedniče, dame i gospodo, signore e signori 
Kako smo u više navrata svi zajedno ovdje utvrđivali da nam je izgradnja nove 

bolnice u Puli prioritet ovog mandata, uz sve ostale velike projekte koji su u fazi realizacije ili 
se očekuje njihova realizacija vrlo brzo, sigurno je nova Opća bolnica u Puli ono što svi 
građani Istre najviše očekuju od nas. U tom kontekstu sam zamolio predsjednika Skupštine 
da mi omogući zbog nekih interpretacija koje su bile u javnosti, koje su bile potpuno krive, da 
dam cjelovitu i ispravnu informaciju. 

Naime, na sjednici Vlade RH 27. listopada 2011. godine, Vlada RH je donijela odluku 
o namjeri davanja državnog jamstva u korist poslovnih banaka za eventualno zaduženje 
Opće bolnice  Pula. Ta odluka ima dva članka. Ja ću ih pročitati upravo zato što su kratki.  

Radi provedbe sporazuma o sufinanciranju izgradnje nove građevine Opće bolnice u 
Puli sklopljenog 28. srpnja 2011. godine između Vlade RH i Istarske županije i Opće bolnice 
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Pula, Vlada RH će nakon provedenog postupka javne nabave financijskih sredstava za  
financiranje izgradnje nove građevine Opće bolnice Pula, donijeti Odluku o davanju državnog 
jamstva.  

I drugo, ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
Ovo je Odluka Vlade RH. Prvi puta da imamo jednu takvu konkretnu odluku Vlade 

gdje Vlada preuzima obvezu izdavanja državnog jamstva. 
Kao što znamo, izbori su pred nama i naravno da nitko ne može jamčiti tko će dobiti 

te izbore, ali za mene je važno da je sadašnja premijerka potpisala ovaj dokument i za mene 
je važno da ključni kandidat za mogućeg premijera, gospodin Milanović, je nedavno također 
u Puli izjavio da će prioritet i prva praktički odluka vezana za Istru biti izgradnja nove bolnice. 

Dakle, imamo jamstvo dva glavna kandidata za prvu osobu Vlade Republike Hrvatske 
nakon provedenih izbora i za mene je to jedna zaista radosna vijest koju možemo dati 
građanima Istre.  

Ne čekajući, mi smo utvrdili zajedničko povjerenstvo da se vidi koliko se operativno 
radi na tom projektu. Ministarstvo financija dalo je ravnateljicu Uprave za Europske 
integracije, gospođu Vladimiru Ivandić i Branka Grabovac je načelnica Sektora za državna 
jamstva u Upravi za upravljanje javnim dugom, Ministarstvo zdravstva i socijalne skrbi je dalo 
gospođu Slavicu Polimac, koja je načelnica Odjela za suradnju s Međunarodnim financijskim 
institucijama, dakle, upravo vezano za kredit i mi kao županija i Opća bolnica Pula imamo 
svoga člana.     

U tom kontekstu je i naše Upravno vijeće na čelu kojega je kolega Valerio Drandić, 
donijelo 11. studenoga 2011. godine odluku o početku postupka javne nabave, da bismo 
došli do 400.000.000,00 kuna, koja je procijenjena vrijednost nabave. U tom kontekstu 
odgovorna osoba za javnog naručitelja je prim. mr. Lems Jerin, koji je, kao što znate, i 
ravnatelj naše Opće bolnice u Puli.  

Dakle, dame i gospodo, čitava procedura je apsolutno u toku i ja očekujem da ćemo 
sa tekstom javnog natječaja, koji je je također gotov, koji se sada usklađuje još među raznim 
ministarstvima, izaći vrlo brzo u hrvatske i međunarodne financijske časopise i dnevne 
novine, s objavom natječaja za pribavljanje financijskih sredstava za zatvaranje financijske 
konstrukcije izgradnje nove bolnice, čime će se otvoriti, čim to dobijemo, mogućnost da 
Vlada RH već negdje u rano proljeće izda državo jamstvo i temeljem izdavanja državnog 
jamstva bolnica će raspisati natječaj za fizičku izgradnju bolnice na temelju troškovnika. Mi 
očekujemo da ćemo dobiti povoljne ponude i da ćemo zaista moći građanima Istre napokon 
reći kamen temeljac kojeg ćemo postaviti negdje u toku ljetnih mjeseci iduće godine nije 
nikakvo Potenkinovo selo ili Potenkinov kamen temeljac, nego pravi kamen temeljac za 
izgradnju novog  traka, gotovo praktički čitave nove bolnice u Puli.  

Evo, to je istina i zato sam zamolio predsjednika  Skupštine da mi  da riječ da 
možemo zaista obavijestiti javnost o onome što je istina.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu Županu na danoj informaciji. 
 Sa postavljanjem vijećničkih pitanja završavamo u 18,10 sati. 
 Prvi je na redu za postavljanje vijećničkih pitanja Klub nezavisnih vijećnika. 
 Riječ ima Viktor Krapljanov. 
 
VIKTOR  KRAPLJANOV : 
 
 Pozdravljam predsjednika Skupštine, Župana sa suradnicima, kolegice i kolege. 
 Vezao bih se na jednu temu koju je gospodin Župan sada spomenuo, izgradnju 
bolnice i ne mogu primijetiti i postaviti pitanje: zašto se mora desiti ovo što se desilo na Krku, 
a ja govorim o Umagu, jer sam iz Umaga i znam što se desilo, da se jedan život ugasi, zato 
što smo prihvatili nešto što po meni nismo trebali prihvatiti, a to je paralizacija hitne pomoći, 
koja apsolutno nije primjerena. Pričao sam sa ravnateljem u Umaškoj ambulanti i 
jednostavno, ne znam koliko ste upućeni, da postoj Tim 1 i Tim 2. To je za mene jedan tim, 
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jer drugi tim  apsolutno nema drugog doktora. To je nešto što se desilo. Mislim da je 
apsolutno neprihvatljivo, kao i  reorganizacija hitne pomoći u ovom smislu, jer u drugom timu 
nema doktora, medicinska sestra nije osposobljena i nije mi jasno da se nakon toga što se 
desilo, nakon peticije, koja je uslijedila i gdje se u jedan dan potpisalo oko 2000 ljudi, 
jednostavno prihvatilo preko noći uvođenje drugog doktora u Tim 2. Mislim da sada nije bitno 
što bi se desilo kada bi se desilo, da je bio doktor u drugom timu, međutim, očito je sustav 
zakazao, a preko noći se jednostavno prešlo preko toga i od prije par dana imamo i drugog 
doktora. 
 Molio bih  Župana da se očituje i da kaže da li je netko odgovoran za to odavde.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
     Dozvolite mi da najprije izrazim sućut obitelji stradale gospođe, da i ovom prilikom na 
neki način se solidariziram sa ljudima koji su ostali bez najdraže osobe. Pročitao sam izjave 
djece gospođe koje su date u «Glasu Istre» i u nekim drugim medijima. I želim zaista osobno 
u svoje ime, ali siguran sam i svih vas, izraziti najdublju sućut obitelji zbog tragične situacije 
koja se dogodila, neovisno o tome što su neki špekulirali da je gospođa bila u zdravstvenim 
problemima, to ništa ne znači za mene, za mene je gubitak bilo koje osobe na takav način, 
gdje iole može biti dio nečega što je vezan uz javno zdravstvo i što je vezano za ovaj sustav, 
bilo koji drugi sustav, želim izraziti svoju solidarnost i svoju sućut.  

Ovdje se radi o jednoj, kao što znate, reformi hitne medicinske pomoći, koja je 
nažalost u ovom slučaju pokazala svoje slabosti i tu nema nikakve dileme. Mi smo odmah i 
reagirali. Ono što smo mogli napraviti, naravno, u tom trenutku nitko ništa nije mogao 
napraviti s naše strane, međutim, čim smo vidjeli što se dogodilo u ovom  sustavu hitne 
medicinske pomoći mi smo odmah reagirali i reagirali smo i na način sam i ja osobno 
razgovarao sa ministrom Milinovićem, ali to nisam htio iznositi u javnost, jer nemam namjeru 
na tragediji bilo koje osobe skupljati političke poene. Reagirali smo i reagirat ćemo svaki puta 
kada vidimo da se neke stvari ne dešavaju na način na koji se dešavaju, ali za to nam nije 
uvijek potrebna govornica i prikupljanje političkih poena na tragediji nekih obitelji. Želim biti 
popuno jasan, želim biti decidiran kada o tome govorim, dapače, želimo pokazati 
samozatajnost, ozbiljnost i odgovornost. 

U ovom slučaju mi smo odlučni da nema nikakvog smanjivanja standarda hitne 
medicinske pomoći nigdje u Istri. Reforma u nekim dijelovima poboljšava, u nekim dijelovima 
ne poboljšava situaciju i krajnji cilj naš je isključivo samo jedan, poboljšanje standarda hitne 
medicinske pomoći. I mi ćemo se morati suočiti u ovoj županiji da ćemo morati iz našeg 
Proračuna, želimo li to, zaista i davati ozbiljna financijska sredstva. Ja ne znam koji će biti 
budući ministar zdravstva ili bolje rečeno znam tko je kandidat od strane političke opcije kojoj 
ja pripadam, znam koji je vjerojatni kandidat postojeće političke opcije koja je na vlasti i ono 
što mogu čvrsto obećati vam je samo to, da smanjenja standarda hitne medicinske pomoći u 
Istri neće biti. Pa, ako treba morat ćemo donijeti takvu odluku, ako ne budemo imali 
senzibilitet i razumijevanja u tom smislu od vlasti, od Vlade RH, ministra, morat ćemo iz 
naših sredstava, sredstava općina i gradova, koji  također, kao što znate, sufinanciraju hitnu 
medicinsku pomoć, dati vlastita sredstva. 

Ja sigurno ne želim biti na funkciji Župana, a da standard hitne medicinske pomoći u 
Istri pada, a ne raste. Mi, ako ništa drugo, moramo imati barem onaj standard koji smo imali 
donedavno, ne može biti manji od toga, dapače, uvjeren sam da moramo naći viši standard i 
u tome kontekstu je bio i moj razgovor sa Milinovićem vrlo ozbiljan razgovor, gdje sam rekao 
da se tako nešto apsolutno nije smjelo dogoditi i da nemamo nikakve druge mogućnosti, 
nego upravo da zadržimo minimalno onaj standard kojeg imamo, ali želimo nakon nešto se 
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sve realizira i nakon što vidimo što se zaista dogodili i sa Timom 1 i sa Timom 2 i izobrazbom 
takozvanog Tima 2, onda ćemo vidjeti koliko ćemo mi morati zavući ruku u Proračun Istarske  
županije, proračune općina i gradova i sufinancirati hitnu medicinsku pomoć.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Krapljanov, imate pravo na minutu za odgovor. 
 
VIKTOR KRAPLJANOV : 

 
Ja bih htio samo naglasiti da jedan tim hitne medicinske pomoći košta, koliko sam 

čuo danas, oko 480.000,00 kuna. Mislim da je to mali novac, ali to nije novac kompletan, 
nego u tom timu postoji već sada medicinska sestra i šofer. Dakle, pitanje je bilo samo 
doktora, ali ono što isto znam da neke županije do 1. 04. 2011. godine nisu prihvatile 
Milinovićevu reorganizaciju, jer jednostavno sustav to ne podržava. Pustimo što je bilo, nego  
treba pogledati što će biti dalje. Ono što sam danas isto saznao, u toj reorganizaciji hitna 
medicinska pomoć i domovi zdravlja su sada neovisni jedni od drugih. To su kao dvije firme. 
Danas sam saznao da je to nastalo od 10.11.2011. godine. 10.10.2011, dakle, u petak, hitna 
pomoć u Umagu nije imala ni jedan lijek, niti naftu za grijanje.  

Što hoću reći ? 
Sustav jednostavno ne funkcionira i po meni se nije trebalo prihvatiti taj sustav, bez 

obzira od koga je došao, nego jednostavno kao neke županije reći: dajte razmislite malo,  
dajte nam do 1.04.2011. godine da bude kao što je bilo, standard o kojem ste pričali, jer će 
se sada postaviti problem dežurnih ambulanti koje će trebati osposobiti i plaćati dodatno, 
očito sustav vrijednosti. 

Evo, to je bila moja opaska i nadam se da će se to stanje popraviti. 
Hvala.  

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane imate pravo na riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Kad već insistirate, treba reći slijedeće.  

Meni bi možda bilo najlakše prebaciti odgovornost na ministra Milinovića, na tu 
reformu i time je caso  chiuso, ali to nije rješenje, jer je problem u tome što je, prije svega, 
jedna osoba stradala. Netko kaže da, čak i neki očevici su govorili, barem je takva 
informacija došla do mene, ja imam uostalom, kao što znate, dovoljno poznanika u Umagu, 
pa i ravnatelja i ostale, informirao sam se o tom slučaju.  

Međutim, činjenica je slijedeća. Mi imamo ukupno više sada sredstava za hitnu 
medicinsku pomoć nakon ove reforme. To treba reći, jer je točno, ali je sustav dodatno 
zakompliciran upravo s ovim što ste vi poentirali, jer imamo dva pravna subjekta i to je 
problem kojeg mi nećemo prihvatiti na takav način, odnosno želimo ga razriješiti da upravo 
ne dođemo u situaciju da netko strada zbog loše organizacije, ako strada zbog nesretnog 
slučaja, može svatko od nas, prvi ja, pa onda drugi vi i svi ostali koji smo u ovoj Sali, ali ne 
zbog sustava. I u tom kontekstu kolega Valerio Drandić je naš koordinator u tom dijelu i 
praktički su gotovo sve županije već prihvatile, sustav je ušao u taj sustav.  

Evo, stjecajem okolnosti nekoliko osoba hitne medicinske pomoći smo između 
ostalog i zbog toga dobili. Međutim, ono što tu želim posebno naglasiti je, ponavljam, nema 
smanjenja standarda hitne medicinske pomoći u Istri. Postoje na nekim mjestima povoljne 
reakcije, jer im je to dobro u nekim dijelovima Istre, međutim, ovdje se dogodio zaista jedan 
teški nesretni slučaj. Još jednom izražavam sućut i želim se solidarizirati sa obitelji.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Slijedeći je na redu Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima vijećnica Eda Klapćić : 
 
EDA  KLAPČIĆ: 
 
 Pozdravljam sve prisutne. 
 Gospodin Župan je dao odgovor na moji osvrt sada i drago mi je da tako razmišljate, 
a ja ću to svejedno pročitati, jer je to što su mi liječnici opće medicine napisali.  
 Ja koristim ovu priliku da se zahvalim Istarskoj županiji u ime liječnika obiteljske 
medicine i pedijatra Istre što su prihvatili naše obrazloženje i omogućili odgodu rada TOM-a - 
Centar obiteljske medicine.  

Kao što vam je manje poznato, obiteljski liječnici, pedijatri Istre odbili su prihvatiti rad 
u TOM-ovima zbog njihove nedefiniranosti i time potencijalne štetnosti što se, nažalost, 
pokazalo istinito. Obiteljski liječnici ne mogu biti rezerva hitne pomoći, jer osim što nisu  
educirani i dodatno opremljeni, nisu u stanju taj dodatni posao raditi uz svoj dnevni ritam u 
kojem dnevno obavljaju pregled 70 do 100 svojih pacijenata. Među liječnicima obiteljske 
medicine ima u većem postotku  specijalista obiteljske medicine i kao  takvi  su eksperti u 
svom području  rada.     

 
Novi ustroj hitne medicinske pomoći podržavamo, ali očito da uz njega uz Tim 1 

potrebni su i timovi  koji  će biti stacionirani  i biti dostupni građanima 24,00 sata. 
Ja sam i lani u ime KOOHOM-a - Koordinacioni odbora hrvatske opće medicine 

upozoravala na posljedice avanturističkog ulijetanja u reformu tako važne službe. Liječnicima 
u TOM-u nije osigurana oprema kojom bi na odgovarajući način zbrinjavali hitne intervencije. 
Nemamo EKG-e, defibrilator, instalacije kisika i sve ostalo što je potrebno hitnosti. Struka već 
dvije godine upozorava da je rad obiteljskih liječnika u definiranom i neopremljenom TOM-u u 
kojem se isprepliću poslovi i nadležnosti obiteljskih liječnika i hitne pomoći nemoguć i da 
srozava kvalitetu zdravstvene zaštite, te potencijalno šteti pacijentima. Hrvatska liječnička 
komora na službenim stranicama traži odgodu TOM-a, ali politika se ponovno oglušila na 
mišljenje struke. Ovaj puta je to rezultiralo i sa dva smrtna ishoda radi infarkta za bolesnike  
koji su, bez obzira nanjihovo stanje, došli pred zatvorena vrata hitne medicinske pomoći.  

Iako od samog početka zdravstvenu reformu obavljamo u hodu, hitna pomoć je 
djelatnost koja ne trpi improvizacije.  

Odgovornost županije i domova zdravlja za organiziranje i kvalitetno funkcioniranje  
TOM-a ne podrazumijeva jednostrano slanje ugovora na potpis nosiocima aktivnosti već bi 
trebalo podrazumijevati brigu za zajedničko rješenje i definiranje organizacijskih, tehničkih i 
stručnih dilema koje postoje, a što nije učinjeno.  

Predlažemo da se sredstva za naš standard, koja su se godinama izdvajala iz 
Proračuna gradova, općina i županija, usmjere u zapošljavanje novih liječnika i sestara koji bi 
paralelno sa Timom 1 obavljali i poslove koje je do sada obavljala hitna pomoć.  

Obiteljski liječnici koji žele mogu uskakati u pomoć preko vikenda i praznika 
potpisujući poseban ugovor o dežurstvu, plaćanju po cijeni sata dežurstva, kojim će se 
definirati jednako kao i kod ostatka struke, bolje reći liječnika. Ugovorom koji nismo htjeli 
potpisati predviđeno je plaćanje rada u TOM-u 5 % od glavarine, koja je različita od doktora 
do doktora, a to se kosi sa ustavnim načelima Hrvatske i sa Europskim obvezama za 
utvrđivanje načina plaćanja dežurstva vikendima zdravstvenim radnicima. Grad Pula ima 
bolnicu i nije u istoj poziciji kao ostali gradovi u Istri. U bolnici je osigurano posebno 
dežurstvo koje je dosada godinama odlično  funkcioniralo. 

Nadam se da ste shvatili suštinu novonastalog problema, a pošto je Istarska županija 
godinama financirala naše standarde koje smo imali želja nam je da  to ubuduće bude i vaš 
prioritet na dobrobit svih naših građana.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  

Pitanja nema. Konstatiramo to što je rečeno. 
 Imate li gospodine Župane potrebu se na to osvrnuti.  

Izvolite imate riječ.  
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 
Da se razumijemo ovdje nije postavljeno konkretno pitanje, međutim, to su vrlo, vrlo 

važne konstatacije, koje ja želim posebno ovdje naglasiti i reći da se potpuno slažem sa 
njima, jer doktorica Eda Klapčić je jedna od onih osoba koja je sigurno najviše meritorna u 
ovoj Skupštini govoriti o toj temi puno više nego ja i bilo tko drugi od vas ovdje. Oprostite ako  
sam nekoga povrijedio, ali ja tako mislim, jer doktorica Eda Klapčić od prvih dana kada se 
počelo govoriti o reformi je uključena u sve to skupa i govorila o problemima s kojima se 
možemo suočavati. Međutim, s druge strane praktički su bile takve situacije, vrlo rigidne od  
strane države i između jednoga i drugoga morali smo se odlučiti da čitav sustav ne stane, ne 
pukne. I ono što vam ja mogu u tom kontekstu i doktorici poručiti je da ćemo upravo od njih, 
od naših  liječnika u Istri obiteljske medicine i drugih kolegica i kolega, tražiti rješenje kako 
zatvoriti financijsku  konstrukciju i stručno i financijski, naravno, zajedno sa gradonačelnicima 
i načelnicima, kako bi Zavod za hitnu medicinu funkcionirao svakako, kao što je bilo ili  
nadam se i bolje od toga. I mi ćemo u to uložiti novac. Već smo neki novac, hitno interventno 
uložili, ali tražit ću i od kolega gradonačelnika i načelnika, tražit ću također od turističkog  
sektora, javnog i privatnog dijela, da participira u tome, jer je hitna medicina vezana i za 
turizam u  vrijeme kada imamo duplo više stanovnika ljeti nego zimi. 

To je kompleksna situacija u  financijskom smislu, ali nema druge. Hitna medicina ne 
može čekati, naročito kada imamo, kao što znamo, nesretne slučajeve na koje su nas 
upozorile itekako grubo i tužno na tu činjenicu.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima vijećnik  Zdenko Pliško, iz nekadašnjeg Kluba vijećnika  HHU-HSLS-a. 
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Ja imam dva pitanja. Ne očekujem da ću dobiti danas odgovor, ali bih molio da mi se 
pismeno odgovori. 
 Prvo pitanje, zapravo ponavljam ga, jer je to pitanje  bilo postavljeno  na sjednici 
Gradskog vijeća Grada Pule još u listopadu mjesecu 2009. godine.  Na to vijećničko pitanje 
dat je odgovor, međutim,  ništa od  toga. Zato ga ja  ponavljam. 
 Radi se o slijedećem. 
 U periodu od 1.12. pa do 15.03. u prodavaonicama «Puljanke» provođena je humana 
akcija prikupljanja sredstava za nabavku uređaja za koronografiju za potrebe Opće bolnice 
Pula. Sredstva su prikupljena u iznosu od 481.000,00 kuna i nalaze se, prema odgovoru 
«Puljanke», na zasebnom računu za takozvane humanitarne akcije. Javili su se i donatori za 
uređenje prostora, građevinski dio, prostorija u kojima bi uređaji bili instalirani. To je odgovor 
iz  «Puljanke» s time da je «Puljanka» bila spremna na prikupljeni iznos donirati još tolika 
sredstava. Sredstva su prikupljena na način  da su  građani  na  robu koju su kupili  u 
prodavaonici  ostavljali jednu kunu, a sva prikupljena  sredstva  kupnjom ukrasa za 
novogodišnje jelke i još neke plišane medvjediće  i još  nešto tako, sva su išla u 100 
postotnom iznosu za spomenute potrebe. 
 Bolnica se obvezala da će  vrijednost, koja je bila procijenjena na nekih  3.000.000,00 
kuna, ona iz svojih sredstava donirati na isti način kao što  će to učiniti donator, jer se  
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procijenilo da je  izrada  samog izvedbenog projekta, odnosno projekta uređenja prostora, 
građevinski radovi, klimatizacija i sama tehnika, da bi trebala iznositi cirka 9 milijuna kuna, 
gdje bolnica  treba participirati s  jednom  trećinom.  
 Ovo što su iz bolnice odgovorili na ovo vijećničko pitanje, ovo je bio odgovor iz  
Puljanke», potpisao ga je gospodin Albert Fagiani. 
  Datum je 22. listopada. 
 Kaže da će na lokacijama Mornaričke bolnice, gdje se nalazi jedinica intenzivnog 
liječenja, izraditi kardiolozi, da je tu odabran prostor u djelatnosti za  radiologiju  i da tvrtka 
Urbis 72 je izradila idejno rješenje adaptacije dijela radiologije za tu  namjenu. U tom 
prostoru predviđena je audio sala, gdje bi bio smješten radiološki uređaj, tehnička soba, 
kontrolna soba, kabina  za presvlačenje i priprema za sanitarne prostorije. Početak uređenja 
prostora obzirom na dovršeni projekt  bit će u najskorije vrijeme  dogovoren sa izvođačem 
radova navedeni u dogovoru grupe  «Puljanka». Radove je trebao izvesti firma «Golden» iz  
Pule, koje je neki  Spasić  vlasnik..    
  Pošto je uređaj  daleko složeniji, jer prije  svega uključuje odabir  samog uređaja i što 
je posebno važno način njegovog  plaćanja s obzirom na to  da do sada prikupljena sredstva 
kako je bolnica racionalnosti  radi odlučila  nabaviti uređaj koji će obavljati koronografija kao i 
audiografija, svih ostalih krvnih žila, glave, tijela, odnosno ekstremiteta. To u nabavi uređaja  
sudjelujemo zajednički odjel Grada Pule, grupa  «Puljanka» i Opća bolnica Pula s time da 
Opća bolnica  Pula sudjeluje u istom iznosu kao i donatori to jest 3.000.000,00 kuna. Stoga  
će navedeni postupci odabira uređenja i načina financiranja biti zajednički postupci u kojima 
će sudjelovati stručnjaci bolnice  te predstavnici Grada Pule i Puljanke. 
 /D. Kozlevac : Kolega Zdenko, idimo prema pitanjima, jer ste već prešli  vrijeme/. 
 Moje je pitanje: da li  Župan zna za ovo, da li zna da su sredstva prikupljena i da tamo 
stoje, navršile su se već dvije godine, a istovremeno vidim da iz Proračuna se osiguravaju  
sredstva za slične potrebe u Opatiji, barem ono što sam ja  vidio, jer piše za potrebe, barem 
tako piše, 500.000,00 kuna u prijedlogu Proračuna  kojeg ćemo ovdje dobiti  na prvo  čitanje. 
 To je pitanje na koje bih želio  da mi se pismeno odgovori zašto ta sredstva stoje, 
zašto ta akcija je krivnjom nekoga stoji. 
 Imam još jedno ako važno pitanje. Preskačem ako treba, drugi puta ću nastaviti, 
samo da ga postavim. 
 /D. Kozlevac : Već  5 minuta  ste tu/. 
 Čitao sam ovo, jer sam mislio da je bilo važno. Odustat ću ako treba. 
 /D. Kozlevac  : Samo pitanje postavite /. 
  Rekao sam da želim znati zašto akcija nije do kraja  realizirana. 
 Slijedeće pitanje odnosi se na prijevoznike roba i usluga u međunarodnom javnom 
prijevozu. 
 Najveći broj istarskih prijevoznika u zadnjem kvartalu parkiraju  svoje kamione, jer 
nemaju dovoljno bilateralnih dopusnica za prijevoz roba i usluga za Italiju. Ministarstvo 
prometa i veza  kaže da ih ima dovoljno. Ja sam ih i danas kontaktirao. Ima ih dovoljno, jer  
nisu proglašene kritičnim. Znači, ima ih dovoljno. Međutim, jedan dio tih dozvola je na crnom 
tržištu. Prijevoznici su često  prisiljeni da koriste to crno  tržište da bi  živjeli  do kraja godine.  
Ja ću ispričati jednu tužnu priču. 
 /D. Kozlevac: Kolega Zdenko Pliško, meni je neugodno vam reći, ali u šestoj  minuti 
ste  eć.../. 
 A dobro, reći ću što je. 
 /D. Kozlevac: Poslovnikom je određeno vrijeme za postavljanje vijećničkog pitanja, a 
vi ste to vrijeme već odavna prešli/. 
 Pitam dokle će, jer ovo pitanje se proteže još od 2000-te godine, protezati  rješavanje 
ovog pitanja, jer nadležno Ministarstvo kaže da dozvola ima, prijevoznici se obrate na mjestu 
gdje trebaju dozvole dobiti, to je Gospodarska komora, a u Komori kažu da tih dozvola nema. 
Negdje  nestaju i tvrdim da je nadležno Ministarstvo u pravu. Radi čega ? Radi toga što nisu 
ih proglasili kritičnima. One koje su kritične kao, recimo, za Austriju dobivaju se izravno  u 
nadležnom Ministarstvu i prijevoznici se zato bune. Problem su talijanske  dozvole. Istarski  
su prijevoznici radi toga jako  ugroženi, tim  više što znate da je to na području  najveći broj 
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prijevoznika iz ostalog  dijela  Hrvatske zbog Rockwoola. I ne samo da su zbog toga u 
nepovoljnom  položaju, nego i zbog  dozvola. 
 /D. Kozlevac : Postavite pitanje!/. 
 Vjerojatno vam to nije interesantno što govorim, ali vam, gospodine predsjedniče, 
mogu  reći da se ovo pitanje provlači jako, jako dugo. Svake godine u zadnjem kvartalu 
prijevoznici imaju isti problem.  
  
DINO KOZLEVAC : 
 

Kolega Zdenko Pliško, negodovali su vijećnici svih opcija i boja . Osam minuta ste 
koristili. Molim vas, tri su se vijećnička pitanja mogla postaviti za to vrijeme.  
 Riječ ima Župan Istarske županije Ivan Jakovčić.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Želim u ime svih ostalih kolegica i kolega  vijećnika  reći da nije fer uzeti pravu 
mogućnost ostalim klubovima vijećnika da postave vijećnička pitanja Županu, jer se onda ja 
ovdje osjećam zaista bez veze da odgovaram, umjesto  da odgovaram na sva ona pitanje, 
koja su zbog ovakvog  uzurpiranja govornice,  ne mogu odgovoriti na puno više pitanja, a 
rado bih na njih odgovorio, jer sigurno imate zanimljiva pitanja.  
 Sve ove teme jako dobro poznajem i ja ću dati,  ne pisani odgovor, nego  ćete dobiti 
usmeni odgovor, jer jako dobro poznajem jednu i drugu temu. Prema tome zlorabiti u ovo 
predizborno vrijeme 8 minuta ovu govornicu, zaista nije korektno. 
 Htio bih reći da su jutros, prije svega, Gradonačelnik Pule i gospodin ravnatelj  
bolnice, ne znajući za vaše pitanje, stjecajem okolnosti sjeli u u mojoj kancelariji, ja sam bio u 
Zagrebu, razgovarali o problemu kojeg spominjete, kako ga razriješiti, kako namaknuti 
sredstva koja nedostaju. U međuvremenu je raspisan natječaj, kao što ste rekli, izabran je 
izvoditelj za uređenje prostora. Mi očekujemo da ćemo to pitanje riješiti. Sutra je kolega 
Valerio Drandić, između ostaloga i  zbog toga i zbog  natječaja za bolnicu, u Ministarstvu  
zdravstva, jer već  5 mjeseci očekujemo odgovor na naša pitanja. Ono što je bilo u našoj 
mogućnosti, u našim rukama, je odrađeno.  
 Zahvaljujem se grupi  «Puljanka», zahvaljujem se svima onima koji su bili u prilici 
donirati sredstva. Želim se javno zahvaliti građanima Pule, građanima Istre i svima onima koji 
su dali sredstva za nabavku opreme u bolnici. Mi ćemo poštovati dogovor, dat ćemo dodatna 
sredstva,  i predvidjeli smo dodatna sredstva i ovaj  posao će se sigurno realizirati.. 
 Kada govorimo  o dijelu suradnje sa  «Puljankom», želimo nastaviti  tu  suradnju, 
želim pozvati «Puljanku» da krenemo iduće godine u jednu sličnu  akciju, jer vidimo da 
solidarnost građana  je iznimna, enormna je i zaista sam ponosan što mogu voditi jednu  
županiju u kojoj je solidarnost među ljudima  na visokom nivou. Mi  ćemo to poduprijeti koliko 
god budemo mogli  također našim sredstvima. 
 Kada govorimo o drugoj temi, ona je meni poznata jušto tako kao ča ste rekli, od  
2000-te godine. Ja od 2000-te godine pokušavam upozoriti svako ministarstvo, Hrvatsku 
gospodarsku komoru na ovu situaciju, ali i same prijevoznike. Ja ih ovdje javno pozivam, 
gospodo prijevoznici, ako znate da postoji mafija u prijevozništvu, ako znate da postoji crno  
tržište, ako je bivši premijer mogao završiti u zatvor, neka završi svatko u zatvoru tko hrani 
crno tržište, pa izvolite doći u moj ured i recite imena i prezimena koji hrane crno tržište, jer i 
oni koji hrane crno tržište i plaćaju te dozvole, dio su  jednog korumptivnog  sustava za kojeg 
ja smatram da zaista  moramo uništiti, jer će inače korupcija pojesti ovu državu. Na sreću  
borba protiv korupcije daje rezultate i to je jako dobro, ali u ovom dijelu se ništa ne dešava. 
Ja pozivam prijevoznike iz Istre, neke od njih i poznajem, neka hrabro i javno nastupe, 
nekada dođu u moj ured, neka dođu kod mojih suradnika, neka kažu imena i prezimena onih  
koji ih ucjenjuju, da raščistimo to, drukčije ne možemo, jer ja ne znam kako ćemo drukčije to  
raščistiti ako imamo sustav gdje oni dođu k vama ili negdje  drugdje, negoduju itd. Neka  
dođu u moj ured, neka kažu što i kako, ja ću poduzeti sve što je neophodno da  raščistimo 
ovaj crni sustav, ako je to istina, jer i ja imam neke sumnje upravo u tom dijelu, ne zato što 
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vidim da kamioni stoje, nego zato što priče idu i to idu od 2000-te godine na ovamo.  
Međutim, hrabrosti za raščišćavanje nema. Kod mene ima. Ja ću biti prvi i  bio sam za borbu 
protiv korupcije na svakoj razini gdje god, ali moramo imati informaciju. Ako nemamo 
informaciju onda ne možemo ništa napraviti, ne možemo ništa poduzeti. Ja sam spremam, 
ne samo ako imamo informaciju, nego ako postoji sumnja, da učinimo sve što je moguće da 
se sustav raščisti, jer je točno da Ministarstvo prometa kaže jedno, a HNK-a kaže drugo., a 
na kraju, kao što ste rekli, sve završi na to da netko nekome preproda te dozvole za prijevoz. 
Mislim da to nije dobro i pozivam sve one koji  žele raščistiti to neka mi se obrate. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Pliško izvolite imate riječ. 
 /Z. Pliško  : Nema potrebe/. 
 Nemate potrebu. Hvala.      
 Sada je  na redu Klub  vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA. 
 Riječ ima  vijećnica  Maja  Šarić. 
 
MAJA ŠARIĆ : 
 
 Hvala lijepa.  
 Dobar večer svima prisutnima. 
 Imam dva pitanja. Bit ću  kratka.  
 Mene zanima  hoće li  i ako da kada raskrižje Kamik u Općini Medulin  biti uvršteno u  
plan izgradnje ŽUC-a s obzirom na to da se Općina Medulin obvezala osigurati  50 % 
sredstava, pretpostavljam da bi to moglo  biti izvedivo u nekom  relativno kratkom roku. 
 I moje drugo pitanje je: kada će započeti dubinska sanacija Kaštijuna.  
 Hvala lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  na kratkoći,između ostalog. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ . 
 
 Dakle, dvije teme koje su za Općinu Medulin od posebne  važnosti. 
 Želim se zahvaliti, kada  ste već postavili to pitanje vezano za  Općinu Medulin. Želim 
se zahvaliti brojnim građanima  koji su nam poslali poruke, na  neki način čestitali na  
takozvanoj novoj zaobilaznice Pule, koja je doprinijela i rasteretila pulsku zaobilaznicu, ali u 
velikoj mjeri riješila problem dolaska i odlaska u Medulin domaćih ljudi i gostiju. Želim se 
zahvaliti  zaista svima onima koji su slali poruke u  županiju. Međutim, taj proces rješavanja 
prstena i svih ozbiljnih prometnih problema koji još uvijek postoje i u općini Medulin, 
priključka prema Puli. Jedan od tih je i rotor, ušao je u plan i reći ću da  ne mogu ni ja 
preuzeti obvezu o rokovima o svakom projektu u Istri, očekujemo da će se tokom slijedeće 
godine razriješiti i da će i Pula dobiti  napokon jedan veliki rotor u Šijani i Medulin taj mali 
rotor, ali za Medulin, za građane i građanke Medulina, jednako važan kao što je  Šijanski  i 
pulski rotor za  građane Pule i njihove goste.  
 To bi bio odgovor na prvo pitanje. 
 Na drugo pitanje vezano za  Kaštijun mi  ćemo  taj projekt sigurno realizirati. 
Bespovratna sredstva su tu i uz Program zbrinjavanja otpada u Primorsko-goranskoj  
županiji  jedino je naš Program i to čak kvalitetniji nego što je to riješeno u Rijeci, dobio svoje 
priznanje, a deseci milijuna kuna koje ćemo dobiti kao bespovratna sredstva su ozbiljna 
priznanja i to priznanje Europske unije za  dobro odrađen posao. Naravno, da sada napokon  
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se vidi da te teze da Europa će nositi otpad na Medulin, Europa će ovo, Europa će ono, su 
zaista bile smiješne i jadne. I danas mogu reći  sa velikim zadovoljstvom da ćemo od ključnih 
problema zaštite okoliša u Istri, a to je gospodarenje otpadom, riješiti na najkvalitetniji mogući  
način uz maksimalnu suradnju  sa Europskom komisijom i njihovim Odborom za zaštitu  
okoliša, dijelom Europske komisije, koji se bavi zaštitom okoliša i time će istarski otpad i 
istarsko smeće biti rješeno na najbolji mogući način u odnosu na broj stanovnika kojega Istra 
ima.  
 Dubinsko  čišćenje Kaštijuna početi će onda kada će početi uopće sveukupni radovi  
oko Kaštijuna. Naravno, da je to naša velika želja, ali da će to trebati financirati u najvećoj 
mjeri Fond za zaštitu okoliša, kao što to financiraju i drugdje. Kao što znate u Fondu zaštite 
okoliša neki  su završili iza rešetaka. Mi očekujemo da će se sa novom garniturom, koja je 
moguće izvjesno da će se dogoditi u  voj zemlji, sjesti i razgovarati odmah nakon izbora 
upravo o tom gorućem problemu da se dubinski rasčisti sve ono što je u Kaštijunu  odlagano 
u zadnjih  30 i više  godina. 
 Dubinsko  čišćenje Kaštijuna je  imperativ. Zadatak taj ima i  tvrtka, ali mi smo to 
jasno  rekli i zbog  građana Medulina i  zbog  svih  nas koji  živimo u  Istri, da ne možemo 
krenuti u taj projekt dok  ne raščistimo staro  tijelo odlagališta  na Kaštijunu. 
 To je obećanje koje smo dali, to je obveza koja je preuzeta, ali ponavljam, i obveza 
koju  mora  država u najvećoj mjeri  preuzeti. Fond za zaštitu okoliša i  energetsku 
učinkovitost dobiva  puno  sredstava i dužni  su prema nama  odraditi i taj  posao, a mi smo 
također spremni  participirati u jednom dijelu  koliko budemo u mogućnosti,  kao što je 
učinjeno na nekim drugim  lokacijama,  gdje je bilo puno manje novaca potrebno, pa su to  
napravili, Čakovec itd. Ovdje  će trebati puno para, ali  Istra  zaslužuje  taj projekt i Istra 
zaslužuje  te noce i zato  će to biti obveza  bilo koga koji  će sjediti u Fondu zaštite okoliša od  
siječnja iduće godine pa  nadalje.        
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Viećnice  Šarić, imate li potrebe uzeti riječ ? 
 Nema. 
 Hvala lijepa.  
 Sada je na redu Klub  vijećnika  HDZ-HSS. 
 Riječ ima  vijećnik  Nenad Boršić. 
 
NENAD  BORŠIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, gospodine Župane, vijećnice i vijećnici, dame i gospodo. 

Mislio sam pitati samo  jednu informaciju, ali  s obzirom na tijek  rasprave  koji je 
krenuo, a pošto i osobno poznajem gospodu  Edu Klapčić, u potpunosti vas podržavam u 
tom mišljenju, jer kao što je  i gospodin Župan rekao, mi smo ipak laici u tom dijelu, tako da 
ne bih htio političke poene nikakve, nego stvarno  stav.  

Postavio  bih,  možda bi bilo jednim dijelom pitanje, ali  više informacija, u kojoj je  fazi  
Brijuni  rivijera i što  se odvija, jer  svi  smo mi toga  svjesni s obzirom na situaciju, da bilo 
kakvo  buđenje novčanih  financijskih  tokova u Istarskoj  županiji,  rezultirat će i boljitkom  
svih  ostalih, a ujedno i zapošljavanje svih drugih pruža mogućnost  da dođe do  dodatnog  
financiranja ostalih potreba koje su malo prije proizašle. 

Hvala vam lijepa.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala gospodine  vijećniče. 
Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
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IVAN JAKOVČIĆ : 
 
Gospodine  vijećniče, mogu li vas pitati kojom ste cestom došli danas iz Labina 

ovamo, da li ste išli preko mosta Raša ili niste ? 
/N. Boršić : Zalutao  sam/. 
Htio sam vas samo pitati da li vam se ta cesta sviđa ili ne. U redu, cesta je kako  

treba. Znam da je to bila  tema svojedobno. 
Gospodine predsjedniče, ja se nadam da mi nećete zamjeriti na ovoj maloj šalici, 

hajmo tako reći. 
Tema Brijuni rivijera je najozbiljnija naša gospodarska tema i nisam smatrao 

potrebnim možda dati informaciju, ali  hvala  vam na pitanju . 
Kao što znate, da čisto podsjetimo javnost, do 15. siječnja iduće godine raspisan je 

međunarodni natječaj koji je objavljen u domaćem i stranom tisku i poziv investitorima, 
domaćim i stranima, za ulaganje na 3 lokacije: Pineta, Hidrobaza i Katarina-Monumenti. 
Neću reći da je poslovna tajna, djelomično je, prije svega poslovna tajna onih koji žele 
participirati, jer je to tako uobičajeno u poslovnom svijetu. Međutim, jedan dio kompanija koje 
su se svojedobno javile na natječaj zatražio je da dobije besplatno dokumentaciju za  
natječaj, jer na to su imali pravo, jedan dio kompanija  se nije javio, a javio se  jedan dio 
novih kompanija, koje  se nisu javile na prvi natječaj i koje su zatražile i platile 
dokumentaciju, kupile dokumentaciju natječaja, pod istim uvjetima kao i  one prethodne.  

Ja se nadam da za sve 3 lokacije, neovisno o tome što su imale neke prijepore oko  
Pinete, neće biti problem i da će za sve 3 lokacije se javiti potencijalni investitori. 

Mislim da je danas svima jasno i najviše usijanim glavama da napuštene vojne 
nekretnine treba staviti u  funkciju gospodarskog  razvoja i da nema drugoga osim  stavljanja                                                                                                                
prvenstveno u funkciju turizma, zašto ne i kulture, možda i još  nečega, na području  Pinete, 
Katarine - Monumenti i  Hidrobaze, sutra i  Muzila i samih  Brijuna.  

Ono što  danas mogu  reći, 15. siječnja  će se konstatirati za koje lokacije  su  se javili 
koji ponuđači. Nakon toga  slijedi  obveza odabira ponuđača do 15. ožujka, to piše u  
međunarodnom  natječaju. Vlada odnosno Povjerenstvo na čijem je čelu predsjednica  Vlade 
RH danas, sutra možda predsjednica, možda predsjednik Vlade i Istarski Župan i 
Gradonačelnik Grada Pule. itd., itd., da ne nabrajam, uglavnom to Povjerenstvo bi trebalo 
odabrati investitore za te tri lokacije, nadajući se da u ovo dosta turbolentno vrijeme 
međunarodnih ulaganja i situacija nije jednostavna, kao što znate, mi očekujemo da će biti 
onih koji će se javiti na te natječaje i da ćemo dobiti  i da  ćemo izabrati ponuđače temeljem 
tog natječaja, i kao što ste sami rekli, dati jedan novi zamah razvoju istarskog  gospodarstva, 
prije svega, pulskog  gospodarstva, ali cijelog istarskog, pa i hrvatskog  gospodarstva, jer će 
biti interesa, naročito za gradnju tih objekata, ne možda samo Hrvatske, nego možda i 
drugdje, ali ono što ja mogu obećati  je da ću maksimalno inzistirati da naše pulske, istarske  
tvrtke, sudjeluju u izgradnji i opremanju budućih objekata i da zapošljavanje bude ljudi koji su  
na Zavodu za zapošljavanje u Puli, pa onda dalje od toga. 

Evo, toliko s moje strane. Nadam se da ste zadovoljan s odgovorom, ako ne 
odgovoriti ću eventualno  na dodatna pitanja. 

 
DINO KOZLEVAC : 

 
Hvala lijepa. 
Izvolite vijećniče Boršiću, imate pravo na  riječ ? 
Ne treba. Hvala.  
Na redu je Klub vijećnika IDS-SHN. 

 Riječ ima  vijećnik Marin Grgeta. 
 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege  vijećnici, svi ostali prisutni, dobar večer svima, buona sera a tutti. 
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 Postavit  ću samo jedno pitanje i bit ću kratak, bez obzira  što je to jedna od mojih 
omiljenih tema o kojima znam i previše pričati. Pitanje je za  Župana. 
 Kako napreduje provedba Zakona o turističkom zemljištu na našem području, kojim 
informacijama raspolažete, te što se i kako kreće vezano za Fond za turizam RH u koji se 
sukladno Zakonu uplaćuje 60 % prihoda od koncesija, da li su krenuli neki razgovori oko toga  
kako će se trošiti ta sredstva iz Fonda, da li su se postavili neki kriteriji, bez obzira što znamo 
da najveći dio sredstava koja se odnose na prihode od koncesija u kampovima nije uplaćen, 
budući da država nije donijela odluke o tim koncesijama, i eventualno neke druge informacije 
vezano za  tu tematiku, koja je svakako bitna, naročito za  Istru.  
 Zahvaljujem.   
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 U  vrijeme kada smo uglavnom  svjedoci loših vijesti,  evo tu jedna dobra vijest. 
 Prve uplate, vezano za  turističko zemljište koje su, kao što znamo, pokušavali neki 
sprječavati i tvrdili da  to nema veze sa potrebom plaćanja obveza od strane privatnih  
subjekata, stižu. Želim se zahvaliti  Plavoj  Laguni iz Poreča, Laguna Novigrad  iz Novigrada i  
tvrtki  Rivijera-Adria iz  Poreča, koji su izvršili prve uplate. I  to je dokaz da smo svi mi bili u  
pravu koji smo tvrdili da te  tvrtke moraju , kao i  druge,  koje još  nisu platile, plaćati turističko 
zemljište. Očekujem da će to učiniti i druge  tvrtke. Ja ih  neću nabrajati, ali  želim se zahvaliti 
tim tvrtkama koje su pokazale, na neki način, jednu vrstu solidarnosti sa javnim sektorom, jer  
kao što znate, tu dolazim na odgovor vezano možda za vaše drugo pitanje, koje je u tom 
pitanju  bilo, a to je način korištenja tih sredstava. 

Mi smo planirali za  slijedeći  Proračun, vidjet ćete to  ili  ste već  vidjeli, prihod 
otprilike od 5.000.000,00 kuna  od turističkog zemljišta za  narednu godinu, što znači da su to 
ozbiljni novi  prihodi. Međutim, u razgovoru s privatnim sektorom ja sam uzeo obvezu, prije 
svega, moralnu obvezu, vi odlučujete, da taj novac koji  će biti prihodovan od privatnog  
sektora od turističkog  zemljišta, prvenstveno  vratimo u  poticanje novih  atrakcija, novih 
razloga dolaska u  Istru. Dakle, stvaranja novih proizvoda, koji  će biti u funkciji turizma. To je 
vrlo  širok pojam, jer funkcija turizma je i kultura, je i infrastruktura, svašta je u  funkciji  
turizma, obrazovanje itd., ali  objektivno mislim da moramo biti spremni  da se prvenstveno 
taj novac koristi za nove motive dolazaka u Istru. To mora biti cilj.  I  rekao sam privatnom 
sektoru, rekao  sam kolegama gradonačelnicima i načelnicima, kreirajte nove motive 
dolazaka u Istru i  mi  ćemo biti skloni  taj novac trošiti za tako  nešto, a ne za rješavanje 
nekog  klasičnog infrastrukturnog problema, kojega moramo riješiti iz  drugih izvora 
sredstava, iz  postojećih izvora sredstava. 

Ovo su  novi izvori sredstava, nova sredstva, novi financijski resurs, kojeg moramo 
utrošiti za stvaranje i kreiranje  novih motiva  dolaska, dobivanja novih gostiju. I to je ono što 
je obveza i pročelnika gospodin Branka  Curića, kao što je, i  nadam se, obveza budućeg 
ministra turizma. 

Ja ću vam reći otvoreno, ja sam  već počeo te razgovore bio, tada je bilo jasno da 
slijede novi izbori, pa jednostavno više nije bilo smisla o tome dalje govoriti. Međutim, i Fond 
za turizam je na nivou države. Imamo obećanje postojećeg ministra, a zlu ne trebalo,  
razgovarao sam i sa mogućim kandidatima za novog ministra turizma. Razgovori idu u 
pravcu da se od  tih 60 %, koliko  Fond za turizam prihoduje na nivou države,  naš je zahtjev  
da se barem 80 % vrati u onu županiju iz koje dolazi. A još bolje bi bilo da taj odnos  
promijenimo naprijed, tako da  ne ostane samo  20 %  na nivou  općine i grada i  20 %  na 
nivou županije, a 60 % ide u državnu kasu, nego da taj odnos promijenimo unaprijed, pa da 
onda  bude, recimo, 30 ,30 i  33 %, recimo, svakome, što je bila izvorna ideja  prije nekoliko 
godina, mada su tada pobijedili oni koji nisu  htjeli plaćati. Tada su pobijedili drugi. Sada smo 
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pobijedili  mi i sada dobivamo taj novac, imamo taj novac na raspolaganje, prvenstveno, 
ponavljam, za turistički sektor i za motive dolaska u Istru. I poziv javni svakom tko ima  dobru 
ideju, za svaki novi motiv  dolaska u Istru, to može biti pojedinac, to može biti udruga, mi smo  
zainteresirani financirati  takve ideje, nove motive dolaska, nove turiste, koji  će pronaći Istru 
kao  atraktivnu destinaciju.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala gospodinu  Županu. 
 Imate li potrebe gospodine vijećniče Grgeta,  uzeti  riječ ? 
 Nemate. 
 Sada je na redu Klub nezavisnih  vijećnika.  
 Riječ ima  Tullio  Fernetich. 
 
TULLIO  FERNETICH : 
 
 Stimati  consiglieri, regionali, presidente della  Regione, presidente  dell'Assemblea.  
 Imam jedno pitanje. 
 Svi smo mi svjedoci koliko je napravljeno u zadnjih nekoliko godina po pitanju 
prometa u našoj županiji, i ne samo u našoj županiji, pogotovo izgradnjom punog profila 
autocesta i koliko je to značajno u ljetnim mjesecima kada , hvala  Bogu, i ove godine smo 
imali jednu  rekordnu sezonu. 

Međutim, mi koji živimo na zapadnom dijelu Istre, vidimo te kilometarske kolone koje  
se stvaraju  na granici u ulazu i izlazu, koje sigurno smetaju i to je jedan  hendikep. 

Međutim, utjeha je da će za koju godinu nestati te kolone nestankom granice. Ali,  
ako znamo kada će nestati ta neželjena granica, ne znamo kada će naši susjedi Slovenci 
riješiti problem spajanja naše autoceste sa autocestama Slovenije, odnosno Italije. Nema 
mjesec dana da je bila jedna kolona, ljudi su na izlazu  čekali  skoro 4 sati, a  čep se stvarao 
kod groblja u Kopru kod onog smiješnog plastičnog kružnog toka, da  ne znamo koliko smo 
mi dobri i prijatelji sa našim susjedima, čovjek bi pomislio da se ciljano to radi, pa pitam 
Župana: da li zna nešto po tom pitanju što je u planu, da li je planirano kada možemo 
očekivati da naša autocesta bude spojena sa europskim  autocestama. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala gospodinu  vijećniku Tulliu  Fernetichu.  
           Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Najprije da vam kažem da onaj smiješni kružni tok kod groblja u Kopru je moja 
zasluga.(Smijeh). Naime, tamo je bio semafor, poslušali su me, pa su stavili kružni tok. 
Barem to su napravili. Ja sam imao prilike još sa pokojnim Drnovšekom moram ti to priznati, 
Tullio ti to dobro znaš te naše odnose sa Slovenijom, Slovencima, Slovenskom vladom i 
Gradonačelnikom Kopra i bivšim Jurijem i sadašnjim Popovićem, Vlačić, ministar prometa, 
koji ima korijene istarske, kao što čujete, čim se zove Vlačić, onda je to tako, inače iz  
Slovenskog dijela Istre, objektivno samo su obećavali i nisu ništa  napravili. Ja sam i sa  
Drnovšekom i sa Janšom razgovarao o tome, s Pahorom, istina, nisam razgovarao o tome, 
jesam sa njihovim ljudima iz Ministarstva prometa, oni su stalno obećavali sada ćemo  staviti 
u plan, u planu  praktički toga sada nema. 

Tu su dva problema. 
Jedan problem je granica i naplatna kućica na Istarskom ipsilonu, a drugi problem je 

ta autocesta, koja bi trebala od završetka Istarskog ipsilona, doći do Kopra. 
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Gužvi će uvijek biti. Sada sam prvi puta bio u Klagenfurtu u službenoj posjeti  regiji 
Kjant, zajedno sa kolegicama i kolegama iz Istre, bilo mi je veliko zadovoljstvo da sam prvi 
puta mogao biti u Klagenfurtu, u Koruškoj, i gospodin Desel nas je tamo,  sa nekim kolegama  
koji su bili, pitao za podršku zbog velikih zastoja na njihovom tunelu Karavanke sa 
Slovenijom, gdje se stoji također satima. Tražio je  našu  podršku da mi  to politički podržimo, 
da Zagreb to politički podrži, da bi se dobila bespovratna sredstva iz Europske unije, da bi se 
taj tunel tamo negdje, naravno, za nas vrlo bližu i vrlo bitan tunel, izgradio. Znači, problem 
zastoja vidimo svugdje u  Europi, naročito u Italiji, kada  krene Feragosto, svi znamo da  se 
satima  stoji, pa  je svatko od  nas, vjerojatno, i zaglavio.  

I mi objektivno ne možemo izgraditi infrastrukturu, tako da imamo deset traka, da 
bismo imali 180 traka zbog mjesec dana u godini. To znamo da nije realno. Uvijek  ćemo 
imati  gužvi, to moramo  reći, ali moramo napraviti sve da te  gužve zaista  budu što  manje i 
da budemo  što prohodniji. To je problem  s kojim se  suočavamo. 

Ja isto čekam izbore u Sloveniji, koji su 4.12.2011. godine, kao i kod nas, vidjet ćemo 
koja  će se Vlada sastaviti. I ja vam mogu sigurno obećati  da će moji prvi  razgovori biti  sa 
prijateljima iz Slovenije upravo  na tu temu, kao što je bilo i do sada, i tražit ćemo na neki 
način da dva ministarstva, ja sam to  tražio od Kalmete, međutim, neću  reći da nije imao 
sluha, očito nije ni on previše brinuo o tome, ali  tražit ćemo od našeg budućeg ministra 
prometa koji bude da to stavi kao prioritet točku dnevnog reda zajedničkih susreta Vlade 
Republike Hrvatske i Republike  Slovenije. 

Na kraju krajeva, to prvenstveno šteti njima, ali šteti i nama. U tom kontekstu moje 
obećanje da  ćemo  riješit se, ne samo ovog kružnog  toka, koji je  došao tamo zato što smo 
svi vidjeli da je to zaista prometni idiotizam bio, da se zbog jednog semafora stoji. Sada je 
kružni tok, malo je bolje, ali nije puno bolje, ja sam svjestan toga. Dozvolite mi, dajte mi 
vremena, da se izabere nova Slovenska vlada, nova Hrvatska vlada, i ja vam mogu obećati  
da ću tražiti da to bude prioritet u odnosima razgovara među vladama  kada se bude  
razgovaralo o prometnoj povezanosti između dviju država.  

 
DINO KOZLEVAC : 

 
Hvala lijepa. 
Imate li gospodine  vijećniče Ferntichu, potrebu da uzmete riječ ? 
Nema potrebe .  

 Još je ostao jedan vijećnik za  postavljanje  vijećničkog pitanja. 
 Gospodine Rupnik izvolite, imate riječ. 
 Kratko vas molim, jer smo ušli u zadnje dvije minute. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Ovog puta nisam pisao pitanje. 
 Ja bih sve lijepo pozdravio. 
 Ja sam prošli puta postavio jedno pitanje sa  4 potpitanja. Tema je bila : golf igrališta, 
kamenolomi, Rockwool i  TE Plomin 3, a sada bih samo dopunski postavio pitanje. 
 Prvo,  želim znati kada  ću dobiti odgovore na ta pitanja, jer  rok je prošao. A drugo, 
interesira me  kako je moguće da se dozvolila rasprava o Studiji utjecaja na okoliša  da se 
kao  energent u TE Plomin koristi ugljen, kada znamo da Prostorni plan naše Istarske 
županije to  ne predviđa. Isto tako znamo da  Prostorni plan  RH to ne predviđa. 

Želim vas informirati  da na raspravi koja je bila u Labinu  28.10.2011.  
Godine, da sam imao  tu mogućnost  da sam čak  prvi  govorio. Gospodin koji je vodio  
raspravu mi je  dozvolio  da zadnji govorim, pa sam čak predlagao i pitao sve prisutne:  da  li 
se slažu da se Studija utjecaja na okoliš odbaci dok  se ne riješi referendumsko pitanje kakav 
energent mi  želimo, tek onda da se  raspravi Studija utjecaja na okoliš. Jasno, da su za moj 
prijedlog svi prisutni glasali protiv rasprave o Studiji  utjecaja na okoliš. Poslije toga, kada su 
to izglasali, mene su, gospoda iz Econerga, verbalno napali, jer da tko mi je dao pravo da ja 
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to pričam. I drugo, da sam ja njima  oduzeo kruh. Ja sam odgovorio :» Mi vama kruh, a vi 
nama zdravlje».  

Sada bih  želio znati kako je moguće da se nešto  raspravlja što se jasno svim dalo 
do znanja  da Prostorni plan Istarske  županije, kojeg je potvrdilo  Ministarstvo, govori jedno,  
da Prostorni plan RH, koji kaže da do 2015. godine nema investiranja, nema rasprava, nema 
izrada Studija,  da se netko osudi da sve to krši i da to radi.  Ja bih molio  da i gospodin 
Župan da, barem dio toga odgovora, i što ćemo poduzeti, jer sam ja tražio da se  referendum  
raspiše prije parlamentarnih izbora, očekivao sam da će se ovo desiti što se sada desilo na 
našem području.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 

Hvala lijepa.  
Gospodine Župane, odgovorite  koliko se to može.  
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 
Poštovani gospodine vijećniče,  gospodine Rupnik. 
Ja mislim da je vaša aktivnost u Labinu dobra, pozitivna i da trebate  nastaviti s njom. 

U kakvoj državi živimo, mislim da vam ne trebam objašnjavati posebno, jer toga ste svjesni i 
vi i vjerujem, kao i većina nas, ako ne svi ovdje, u kojoj je moguće puno  toga. 

Prostorni plan Istarske  županije nas obvezuje. Da li nekoga obvezuje  Državni 
prostorni plan, trebao bi, i određenje koje je usvojio Hrvatski sabor  trebao bi. 

Da se želi izgraditi ili  da neki  žele izgraditi Plomin, zamjensku  TE  za Plomin  1 na 
ugljen, to je  evidentno, to  je tu, to je  na stolu, to je  u javnosti. Ja sam Župan Istarske  
županije i mene  obvezuje i odgovornost je da se TE Plomin gradi na plin. Politički realist 
sam također i znam da to neće biti jednostavno i  ne želim stavljati probleme pod tepih. Borit  
ćemo se svim snagama da ostvarimo takvu TE, koja  će se graditi na plin. Ako u tome ne 
uspijemo, bit ćemo suodgovorni za ono što će se dešavati ubuduće. 

Da li ću ja u tome sudjelovati u ovom trenutku vam to ne mogu reći. Možda neću htjeti  
sudjelovati u svemu tome. Mi smo zatražili odgovarajuća jamstva od HEP-a i od Vlade, 
međutim, izvjesno je da  će, neka mi se to oprosti što možda prvi puta koristim ovu poziciju 
kao funkciju Župana za korištenje ove pozicije  u smislu  političkih opredjeljenja, to zaista ne  
činim, ali delikatno je pitanje, pa zato to želim reći.  

Izvjesno je, vrlo vjerojatno se pokazuje, da će doći do političkih promjena u ovoj  
zemlji i oni koji će doći u situaciju da upravljaju  državom morat će dobro odvagnuti, dobro 
odlučiti, da li  će se nastaviti s ovim pritiskom  da se gradi zamjenska  TE na ugljen ili  će se 
ipak opredijeliti  za plin.  I toga  ćemo biti  svi  svjedoci  narednih  nekoliko mjeseci. 

Odluka  nije jednostavna, moramo biti potpuno jasni, Hrvatska treba energiju. Ja sam 
započeo ozbiljne razgovore o  alternativnim izvorima  energije i to krajnje ozbiljne razgovore, 
nemam što  tajiti kada ste već postavili to pitanje, i sa političkim sugovornicima,  ne trebam 
vam govoriti imena i prezimena, sve vam je jasno kada to kažem. I to alternativne izvore  
energije  i na vjetar i na sunce, i vjetro elektrane i  solarne elektrane. Za  vjetroelektrane u 
Istri uglavnom nismo zainteresirani, eventualno nešto možda na području  Ćićarije, ali ne  
drugdje, jer one isto tako zagađuju. I tu nisu u pravu Zeleni kada kažu da vjetroelektrane ne 
zagađuju. Itekako  zagađuju, jer je to polucija vizualna par eksellence, ali smo zato skloni 
razgovoru oko solarnih elektrana, gdje ima prostora  i gdje bi se  mogli i devastirani prostori i 
nekorisni prostori, pa eventualno i neki korisni prostori, koji  se mogu «potrošiti» prostorno za  
solarne elektrane. 

Kompleksni su razgovori, kompleksna je situacija. U ovom trenutku ja vam mogu 
samo reći  da ću se čvrsto držati svojih  opredjeljenja, koji su vam poznati, koji su vam jasni,  
koji su zeleni, na neki način, mogu to tako reći, jer sam i tako odgojen i pokušat ću  realizirati  
to u tom pravcu. Da li ćemo uspjeti ovisit će o svima nama zajedno. Ja sam samo primus 
inter pares. 
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine  Rupnik, imate li potrebu uzeti  riječ ? 
 Izvolite, imate riječ.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK :      

    
 Ja se gospodinu  Županu zahvaljujem  na podršci. 

Drugo, htio sam znati  da li  ćemo u Zaključcima do davanja primjedbi na Studiju o 
zaštiti okoliša, napisati da je skup građana u Labinu odbacio Studiju o utjecaju na okoliš. 
Bojim se da taj Zaključak neće biti unesen  zapisniku. Ako taj Zaključak uđe u zapisnik, 
sigurno je da će imati dugoročne posljedice na HEP i na sve njegove  partnere. Oni koji žele  
da mi samo damo primjedbe, te primjedbe mogu kad god hoće odbaciti ili uopće ih ne 
prihvatiti. Ako je donesena odluka da se Studija utjecaja na okoliš  odbaci ne mogu je 
mijenjati, pa bih molio gospodina Župana, ako je moguće, da se to doneseni Zaključak 
ugradi u Zaključke skupa da je  Studija utjecaja na  okoliš  na skupu mještana i građana Istre 
u Labinu odbačena.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Dobro. Hvala lijepa.  
 Prihvaća se prijedlog.  
 Gospodine Župane da li  ćete se referirati ? 
 Izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Što se tiče zapisnika skupa u Labinu, jasno poručujem, da ću tražiti da mi se da taj 
zapisnik na uvid. Ako je to tako bilo kao što vi rekli, ja nemam razloga da sumnjam, u 
zapisnik će biti napisano da je glasanje bilo tako i tako. Tu nema nikakve dileme. Tu ne može 
biti prevare. Ne dolazi u obzir. Prema tome imate moje jamstvo. Nadam se da vjerujete da 
sam  častan  čovjek prema onome što ste više puta izjavljivali, ja mogu to sebi dozvoliti  reći, 
da tako mislite i ja vam  želim svojom  čašću garantirati da će zapisnik sa te sjednice  biti 
potpuno jasan. Oko toga nema nikakve dileme. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Zahvaljujem se vijećnicima i gospodinu  Županu. 
 Iscrpili smo točku dnevnog  reda –  Pitanja vijećnika , prijedlozi i  informacije. 
   

AD - 3 
a) Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 
    2011.   godinu, 
b) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju 
    Proračuna Istarske županije za 2011. godinu 

 
 Predlagatelj  za ovu točku  dnevnog  reda je Župan Istarske  županije. 
 Pobliže uvodno obrazloženje je dala SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica 
Upravnog odjela  za  financije i proračun Istarske  županije.  
 U raspravi su sudjelovali TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika  IDS-a; 
pojedinačnoj  raspravi: VLADO IVETIĆ, IVAN JAKOVČIĆ, EVELINA BIASIOL – 
BRKLJAČIĆ, TEDI CHIAVALON, replika,  EVELINA BIASIOL - BRKLJAČIĆ , IVAN 
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JAKOVČIĆ,  JOSIP ANTON RUPNIK,  IVAN JAKOVČIĆ, odgovori na  postavljena 
pitanja. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje 
točku 3.a) i  3. b), te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa  26 glasova «ZA», bez 
glasova  «PROTIV» i  5 «SUZDRŽANIH»  glasova  donijela     

a) Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 
    2011.   godinu, 
b) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju 
    Proračuna Istarske županije za 2011. godinu 

 
AD – 4 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA  PROGRAMA JAVNIH 
             POTREBA U KULTURI  ZA 2011. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez rasprave sa 27 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  2 

«SUZDRŽANA»  glasa donijela   
 

IZMJENE I DOPUNE 
 

Programa javnih potreba u kulturi za  2011. godinu 
 

AD – 5 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA  PROGRAMA JAVNIH 
             POTREBA  U SPORTU ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA  2011. 
             GODINU   
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan  Jakovčić. 
Skupština je bez rasprave sa 26 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  3 

«SUZDRŽANA» glasa donijela   
 

IZMJENE I DOPUNE 
 

Programa javnih potreba u  sportu Istarske  županije  za  2011. godinu 
 

AD – 6 PRIJEDLOG PRORAČUNA  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 
             2012. GODINU – I. ČITANJE 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije IVAN JAKOVČIĆ. 
Uvodno obrazloženje je dala SLAVICA BENČIĆ- KIRAC, pročelnica Upravnog odjela 

za financije i proračun Istarske županije, zatim je Župan Istarske  županije IVAN JAKOVČIĆ, 
dao dodatno obrazloženje i zamolio sve one vijećnike koji imaju ambicija davati  amandmane 
na Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2012. godinu – I. Čitanje,  o kojima će Skupština 
odlučivati na slijedećoj sjenice, da ih  predaju do  slijedećeg ponedjeljka  21.011.2011. 
godine Stručnim  službama  Skupštine Istarske županije..         

U raspravi su sudjelovali : TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba  vijećnika IDS-HNS; 
pojedinačnoj raspravi: NENAD ČENDAK, TEDI CHIAVALON, replika, JOSIP ANTON 
RUPNIK, IVAN JAKOVČIĆ, dodatna obrazloženja. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Proračuna Istarske županije za 2012. godinu – I čitanje, te nakon glasanja utvrđuje  da je 
Skupština sa 23 glasova «ZA»,  bez  glasova  «PROTIV» i sa 8  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
usvojila  

 
   PRIJEDLOG  PRORAČUNA  
 
Istarske županije za 2012. godinu – I. Čitanje s tim da se amandmani dostave 

Stručnim službama Skupštine Istarske  županije do  21.11.2011. godine 
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AD – 7 INFORMACIJA O AKTIVNOSTIMA  ISTARSKE 
            ŽUPANIJE  NA PODRUČJU MEĐUNARODNE 
            SURADNJE  I  EUROPSKIH INTEGRACIJA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić,  

koji je ujedno dao i kraće uvodne napomene. 
Zatim je pobliže obrazloženje dao ORIANO OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela  za 

međunarodnu suradnju i europske integracije. 
U raspravi su sudjelovali: TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS; u 

pojedinačnoj  raspravi: NIKA KRSTEVSKI. 
Predsjednik DINO KOZLEVAC. zaključuje  raspravu i daje na glasanje Usvajanje 

Informacije o aktivnostima Istarske županije na području međunarodne suradnje i europskih 
integracija, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 33 glasova  «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova,  usvojila  

 
I N F O R M A C I J U 

 
o aktivnostima Istarske županije na području međunarodne suradnje i europskih 

integracija 
 

AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O STJECANJU  PRAVA GRAĐANA   
             NAD  NEKRETNINAMA  - CENTAR NOVIH 
             TEHNOLOGIJA VIDIKOVAC 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez rasprave sa 32 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

O D L U K U 
 

o stjecanju prava građenja nad nekretninama – Centar novih tehnologija Vidikovac 
 

AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  KONCESIJA ZA 
            POSEBNU UPOTREBU  POMORSKOG DOBRA U SVRHU 
            IZGRADNJE  I ODRŽAVANJA SUSTAVA  PRIKUPLJANJA 
            I ODVODNJE  OTPADNIH VODA  NA PODRUČJU GRADA 
            POREČA, TE OPĆINA  FUNTANA, VRSAR I TAR – 
            VABRIGA 
 
 Predlagač za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije.  

U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: JOSIP ANTON RUPNIK, MARIN GRGETA, 
replika, JOSIP ANTON RUPNIK, NEVIA POROPAT, replika, JOSIP ANTON RUPNIK, 
VALERIO DRANDIĆ, dodatno obrazloženje, JOSIP ZIDARIĆ, kratak odgovor na postavljeno 
pitanje. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Odluke o davanju koncesija za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu izgradnje i 
održavanja sustava prikupljanja i odvodnje otpadnih voda na području Grada Poreča, te 
općina  Funtana, Vrsar i Tar-Vabriga, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 24 
glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV»  i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
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O D L U K U 
   

o davanju koncesija za posebnu upotrebu  pomorskog dobra u svrhu izgradnje i 
održavanja sustava prikupljanja i odvodnje otpadnih voda na području Grada Poreča, 
te općina Funtana, Vrsar i Tar-Vabriga 

 
AD – 10 PRIJEDLOG ODLUKE O PROŠIRENJU DJELATNOSTI 
               ISTARSKIH DOMOVA ZDRAVLJA  OSNIVANJEM 
               DJELATNOSTI  SANITETSKOG PRIJEVOZA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez rasprave sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  

«SUZDRŽANIH» glasova, donijela  
 

O D L U K U 
 
o proširenju djelatnosti Istarskih domova zdravlja osnivanjem djelatnosti sanitetskog 
prijevoza 

 
     AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O  POVEĆANJU TEMELJNOG 
                    KAPITALA  I ODLUKE O  IZMJRNI DRUŠTVENOG 
                    UGOVORA  TRGOVAČKOG DRUŠTVA  KAŠTIJUN 
                    D.O.O. PULA 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.  

Skupština je bez rasprave sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 
«SUZDRŽANIM» glasom, donijela  

 
O D L U K U 

 
o povećanju temeljnog kapitala i Odluke o izmjeni Društvenog ugovora trgovačkog  
društva Kaštijun d.o.o. Pula 
 
 AD - 12 

 
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Divšići,                                       
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole dr. Mate Demarina,                       
c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Fažana,                       
d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole "Ivan Goran Kovačić" Čepić,                       
e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Ivana Batelića Raša,  
f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Jure Filipovića Barban,  
g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Joakima Rakovca Sveti Lovreč Pazenatički, 
h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Jože Šurana Višnjan  
i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Juršići,  
j) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Osnovne škole Marčana,  
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k) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Mate Balote, 

l) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole  Milana Šorga Oprtalj,                        

m) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Petra Studenca,  

n) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole -Scuola elementare "Rivarela",                       

o) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Svetvinčenat,                       

p) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Tar-Vabriga -Scuola elementare Torre-Abrega,                                        

q) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole "Vazmoslav Gržalja",                        

r) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole "Vitomir Širola- Pajo" Nedešćina, 

s) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Gortana,                        

t) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora, Krnica,                       

u) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan,                        

v) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora,                        

w) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Vodnjan - Scuola elementare Dignano,                        

x) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske osnovne škole Buje- Scuola elementare italiana 
Buie,                      

y) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta  Talijanske osnovne škole Scuola elementare italiana, 
Novigrad – Cittanova,   

 
Predlagatelje za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez rasprave, odvojenim glasanjem, sa 23 glasova «ZA», bez  

glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, usvojila 12. točku dnevnog  reda od  
a) do y) 
 

AD - 13. 
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Ekonomske škole Pula, 
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 
     izmjenama i dopunama Statuta Gimnazije i strukovne škole Jurja 
     Dobrile, Pazin, 
c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Gimnazije Pula, 
d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula, 
e) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Gospodarska škola -Istituto professionale,                      
f) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Industrijsko-obrtničke škole Pula,                        
g) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Medicinske škole Pula,                        
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h) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole Buzet,                       

i) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno,                       

j) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote,                       

k) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin,                       

l) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole"Vladimir Gortan" Buje Scuola media superore 
Buie,                        

m) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Srednje škole Zvane Črnje Rovinj,                       

n) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Strukovne škole Pula,                       

o) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna-Pula,                       

p) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu,                        

q) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Tehničke škole Pula,                       

r) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula-Scuola Media 
Superiore Italiana Dante Alighieri Pola Pula 

s) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole-Scuola media superiore "Leonardo da 
Vinci" Buje-Buie             

t) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole- Scuola Media Superore Italiana 
Rovinj-Rovigno 

u) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 

v)  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Učeničkog doma Pula 

 
Predlagatelje za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave, odvojenim glasanjem, sa  24 glasova «ZA», bez  

glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, usvojila 13. točku dnevnog  reda 
od  a) do v). 

 
14. 

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Ekonomske   škole 
Pula, 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Ekonomske  škole 
Pula. 

 
   Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija  za izbor i imenovanja 
Županijske skupštine Istarske županije.  
 Skupština je bez rasprave odvojenih  glasanje  za točku  a) i  b) sa 24 glasova  «ZA», 
bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela  

 a) 
RJEŠENJE 

o razrješenju člana Školskog odbora Ekonomske škole Pula 
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1. Lenko Uravić razrješuje se članstva u Školskom odboru Ekonomske škole Pula. 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u «Službenim novinama Istarske  županije 

b) 
RJEŠENJE 

o imenovanju člana Školskog odbora Ekonomske škole Pula. 
 
1.Davorka  Peruško – Stipić imenuje se za  članicu Školskog odbora Ekonomske  škole Pula, 
umjesto razriješenog  člana Lenka Uravića. 
 
2.Mandat imenovane članice  Školskog odbora  iz točke  1. traje do isteka vremena  na koje 
je imenovan razriješeni  član Školskog odbora. 
 
3.Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u «Službenim novinama Istarske  županije).  
 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, najavljuje narednu sjednicu Skupštine Istarske 
županije za  12.12.2011. godine. 
 Time je dnevni red iscrpljen i zaključuje  28. sjednicu  Skupštine  Istarske  županije. 
 Sjednica je zaključena u  20,20  sati. 
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :     PREDSJEDNIK  SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                                        DINO KOZLEVAC  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


